

Notulen ledenvergadering

Datum: 3-11-2022

Tijd: 20.30 uur

1. Opening:

Welkom iedereen.

Jeffrey en Iris allebei gefeliciteerd met jullie zoon. Iris is er zelf nog niet bij.

Presentielijst:

Commissieleden:

Leden: Rian, Rob, Linda, Marlou, Aron, Maxime, Esmèe, Jos, Karin, Guido, Harrie, Nicky, Gerwin, Dianne, Lisanne, Lisette, Ine, Jeffrey

Bestuursleden: Roger, Gerald, Thijs, Sanne, Rick

Afgemeld:

Bram, Daniëlle, Eddie, Grad, Iris B, Antwan, Syl, Iris V, William, Charlotte

Later:

Roy

2. Ingekomen stukken / Mededelingen:

Rick: we hebben de volgende ingekomen stukken ontvangen:

- Verslag algemene ledenvergadering van de Brabantse Carnavals Federatie.
- Vliegenmeppers met de nieuwe datums voor komend seizoen, deze zijn al verwerkt in de voorlopige datalijst.
- C.V. de Piepers programma komend seizoen en uitnodiging voor de eigenheimerszitting.
- CS Moesland (Schaijk) uitnodiging ontvangen voor de onthulling op 12-11-2022
- CS de Knoerissen uitnodiging ontvangen voor Vur Voejere 2022 op 12-11-2022
- Uitnodiging voor Wereld Leutcongres in Bergen op Zoom op 4-2-2023 voor max. 3 personen.
- C.V. de Peelknijnen hebben de poortlijst voor prinsenonthulling gestuurd, we moeten een aantal gegevens mee sturen om het terrein op te kunnen. In de mail wordt verteld welke gegevens ik nodig heb.
- We hebben een mail gehad van Zorg en Welzijn: Ze willen een muziekmiddag gaan organiseren in teken van carnaval, misschien kunnen we hierin elkaar versterken, we hebben dit even doorgezet naar de commissie Kerst en Ouderen.
- C.V. de Kelenstropers (Reek) uitnodiging ontvangen voor het prinsenbal op 19-11-2022.
De uitnodigingen van de nieuwe CV verenigingen in de gemeente zijn niet verplicht, als we kunnen gaan is het mooi en als we niet kunnen is het geen probleem. Alleen de sleuteloverdracht wordt gezamenlijk op gepakt met een feestavond.
Maxime: komen er ook verenigingen op onze prinsenbal? Nee niet zover wij weten, we hebben daar dit jaar ook geen vereniging voor benaderd.

Roger: Ik ben langs William en Charlotte geweest, ze willen graag bij de club komen. William gaat bij Danielle langs om een pak te regelen. Ze zijn allebei kei enthousiast.

Roger: Mochten jullie nieuwe andere potentiële leden weten dan horen wij dat graag.

Lisette: Gerben Timmermans? Nee hij is geen carnavalsvierder en wil niet graag ergens aan vast zitten.

Roger: Dit is mijn laatste jaar binnen het bestuur en club, we zijn dus nog op zoek naar iemand die in het bestuur wil komen. Geld ook voor commissies maar daar komen we zo op terug.

de Schdopenwaesers
www.deschaopenwaesers.nl



3. Voorbespreking jeugdprinsenbal / Duitse avond/Schlager:

Jeugdprinsenbal:

Dianne: Het is al een heel eind klaar. Danielle is nu nog druk mee bezig om het af te maken. De hoogheden en wij hebben er zin in. Roger: Zaterdag om 10.00 uur willen we het podium opbouwen, is niet veel werk maar is wel makkelijk als we met wat extra handen zijn.

Wie helpen er mee: Gerald, Thijs, Jos, Aron, Guido

Duitse avond / Schlager:

Roger: We hebben mensen bereid gevonden die op willen treden, met oude schlager nummers.

Voor de jeugd hebben we nu wat meer ruimte in het programma zitten. Het moet een hele gezellige avond worden.

Thijs: Wij hadden het idee om het nummer de raad met club te doen, of met een delegatie. Omdat dit nummer niet word gedaan. Graag aangeven wie graag mee wil doen aan Thijs.

Alle acts geld, de nummers worden gewoon van de cd gedraaid. Dus playbacken kan en live zingen mag ook.

Sanne: De oude dames van de raad doen ook mee (+/- 6 man), als er dames van de raad mee willen doen dan mag dat, eventueel ook alleen als opvulling op het podium.

Marlou: Gaan we dit jaar ergens eitjes eten? Roger: Dit hebben we er nu niet op staan, dit laten we dit jaar vrijblijvend en kan iedereen even zelf beslissen.

Linda: Tussen de onthulling en de avond moet er dan nog versierd te worden? Roger: Nee we willen het van te voren al aangekleed hebben. Ine had niks gevonden voor aankleding, misschien nog even aan Robbie navragen wat ze hebben.

Marlou: Moeten we als dames van de raad in de zwarte kleren blijven of moeten we 's avonds andere kleren aan? Roger: Nee gewoon de zwarte kleren aan.

4. Clubfoto's:

27 november om 13.00 uur, dit heeft ook te maken met de tijden voor de receptie van de Smouskes, hiervan hebben we nog geen tijd van gehad.

Idee is misschien leuk om de wagen van stal te halen en af te stoffen. Poetslapke sopke, etc. als aankleding. Vanwege de ludieke foto's is dit wel leuk. Ook voor de jeugd.

5. Sleuteloverdracht gemeente Maashorst

Roger: De tijd is iets aangepast naar 17.11 uur. Dit heeft te maken met andere activiteiten die door andere verenigingen al ingepland waren. Zeeland moet in het bejaardenhuis zijn en Reek met de jeugd. De locatie is dit jaar in de tent in Uden. Na dit jaar word het geëvalueerd om te kijken hoe het is verlopen. De bedoeling is dat het een grote feestavond word dat alle clubs mooi blijven hangen. In Schaijk bij de Phoenix staat ook een grote tent. De bedoeling is om het ieder jaar te wisselen. Als er een andere dorp ook een mogelijkheid bied waarbij zoveel mensen terecht kunnen dan word daar zeker naar gekeken.

Ine: Gaan we dit jaar ook naar ZLTO bal? Thijs: Nee het ZLTO bal is opgegeven.

Marlou: Moeten we van te voren gegeten hebben? Ja zorg dat je van te voren gegeten hebt.

Gerwin: Blijft het wel openbaar voor iedereen? Ja dit blijft openbaar en voor iedereen toegankelijk.

Roger: Het word kort en krachtig, de stukjes worden niet te lang. Thijs gaat zich hiervan uit onze club mee bezig houden.

Rian: Wat gaan we met de jeugd doen? Thijs: Die willen we hierbij betrokken houden in welke vorm moeten we nog naar kijken, ook vanwege de tijd.

Maxime: Moeten we het vaste clubje dat altijd mee gaat, op de hoogte brengen? Komt dit in het Periodiekske te staan? Roger: Er word één gezamenlijke poster gemaakt die in alle kernen verspreid kan worden. Dus op de site, social media, Periodiekske etc. Uden zal gaan kijken voor het digitale bord. DTV was ook al op de achtergrond benaderd.



6. Commissies:

De lijst is door Rick na de vorige vergadering rond gestuurd. Er zijn opmerkingen binnen gekomen die zijn verwerkt. Als er nog wijzigingen zijn dan horen we dit graag, de nieuwe lijst word met de mail met notulen weer gedeeld.

Gerald: de Optocht word gemotoriseerd. Thijs: We hebben het reglement aangepast en opgaveformulier is aangepast. We denken dat we nu de probleem wagens kunnen wagen en of in bedwang kunnen houden. We hebben volgens ons de grip erop met dit nieuwe reglement. Karin is er druk mee bezig om dit op de site te verwerken.

Een paar onderdelen haal ik hier even uit:

- Beperking op trekkend vermogen van het voertuig.
- Kentekens dragen en verzekeringen.
- Stroomaggegraat zijn beperkt naar een grote van 1x1x1m, met vermogen van 1kva. 1 stopcontact in huis.
- Bij een wagen groep moet een min. personen van 25% uit het dorp komen. Zodat we grip kunnen houden op de groep omdat we die personen dan zo goed als kennen.
- Complete lijst met deelname lijst van namen en woonadressen.
- Ze moeten bij opgave altijd aanvinken dat ze het reglement hebben gelezen. Alle groepen gaan we naartoe zodat we vooraf dingen uit kunnen sluiten.

We willen niet als politieagent rond gaan lopen maar als het moet dan kunnen we ze wagen uit onze optocht. Ine wat als er een wagen op de plein gaat staan? Dat is niet aan ons.

Rian: in de Coop werd ik er nog op aan gesproken maar ze konden het nog nergens vinden op de site.

Karin: Klopt staat nog niet op de site maar zijn we wel mee bezig.

Dianne: Je had erover dat je de namen wilt, wil je ook aanspreekpunten hebben? Thijs: Ja degene die opgeeft en bij de wagens zijn er 3 aanspreekpunten. 1 chauffeur en 2 anderen. Deze 3 personen moeten nuchter blijven om altijd de wagen kunnen verrijden.

Mochten er mensen zijn die met vragen komen en vooral ook over vroeger. Stuur ze vooral door naar ons de optochtcommissie. Want dan worden de vragen ook goed beantwoord.

Mocht je nog juryleden weten, graag doorgeven.

Ouderen kerst:

Marlou: Afgelopen vrijdag hebben we bij elkaar gezeten.

Voor de kerstmiddag hebben we een programma in elkaar gezet.

We zijn hierin afgestapt van het oude programma. We willen het volgende gaan doen: Wandeling organiseren samen met zorg en welzijn. Eddie als kerstman met welkomstwoordje. +/- 1 uur wandelen. Daarna een bakje koffie of thee. Dan starten met oud hollandse kerstspellen. Leden staan dan bij de spellen, rond 17.30 uur willen we dan stampotbuffet doen. Robbie is al aan het kijken naar de kosten.

Marlou: Roger zou jij aardappels kunnen regelen bij de kroef?

Slecht weer word de wandeling geschild. Verschuifd het programma.

Marlou: Linda zou jij een mooie flyer willen maken? Prima.

Marlou: Het is misschien leuk om de jeugd raad hierbij te vragen? Word achteraan gegaan door de jeugdcommissie.

Thijs: Muziekvereniging hierbij hebben? Marlou: Nee, kerstmuziek is voldoende.

Marlou: Wij als club gaan het drank en eten serveren.

Jos: Is het mogelijk om niet mee te wandelen? Hier gaat naar gekeken worden.

Marlou: We hebben 12 blikken nodig? Grootte word nog door gegeven.

Krant:

Dateline voor tekst aanleveren. Graag z.s.m. aanleveren. Prinsenpaar en adjudanten.

Ouderen/kerstcommissie: een aankondiging voor in de krant (carnavalsmis en 50+ bal).

Mekkercommissie: een aankondiging voor in de krant aanleveren

Adverteerders zijn vorig jaar benaderd, graag eigen adverteerders benaderen die nog niet gereageerd hebben of advertentie nog juist is en of ze in de krant willen, **graag binnen nu en 1 week** benaderen.

Advertentie moet **voor 11 november** bij de krantencommissie binnen zijn.

Website:

Tekst en foto van de commissies op de website nakijken en of dit up-to-date is zodat dit aangepast kan worden.

de Schdopenwaesers
www.deschaopenwaesers.nl



Ziekenbezoeken:

Marlou ik deed dit anders samen met Yvonne, maar die zit niet meer bij de club. Ik wil dit nog wel blijven doen maar wel samen met iemand van het bestuur. Stuur maar naar secretariaat en dan neemt het bestuur dit op.

Venhorst:

Roger: Volgende week vrijdag gaan we naar Venhorst. De steken kan je hier pakken die hem nog niet thuis hebben liggen.

7. Rondvraag:

Dianne wat word bedoeld met de Afterparty? Roger: Normaal doen we dit na de receptie. Maar nu gaan we de receptie anders doen dan andere jaren vanwege de jeugd en eventueel nieuwe verenigingen die langs kunnen komen. Het tijdsvlak zal wat aangepast worden. Maar we willen niet hebben dat we iedereen naar buiten moeten jagen vanwege onze feestavond. Planning gaan wel strak proberen te houden om daarna wat te feesten. We waren dus van mening dat we de feestavond beter op een andere moment kunnen gaan doen vanwege de vermoeidheid na de receptie.

Sponsorpakketten van het jubileumjaar:

Het mekkeren en optocht is toen niet door gegaan dus dit willen we dit jaar dan wel neer gaan zetten, zodat de sponsors dit niet voor niets hebben gesponsord. Eventueel ook bij het kaartverkoop van mekkeren. Het gaat hierbij over de 2 grote bouwhekzeilen.

Lisette: Het kan zijn dat ik er dit jaar wat minder bij ben vanwege mijn nieuwe werk. Ik ga bij van Lokven Uitvaartcentrum in Zeeland werken.

Ine: De bbq mag aan het einde van het seizoen bij ons zijn.

8. Sluiting:

Roger sluit de vergadering.

9. Aktielijst:

Nr	Datum in	Omschrijving	Actie door	Gereed	Status
1	3-11	Nieuwe leden	Iedereen		
2	3-11	Podium opbouwen	Gerald, Thijs, Jos, Aron, Guido		
3	3-11	Nummer van de Raad optreden doorgeven aan Thijs als je mee wilt doen	Iedereen		
4	3-11	Navragen aankleding van de zaal bij Robbie.	Bestuur		
5	3-11	Juryleden zoeken	Iedereen		
6	3-11	Aanleveren stukjes voor in de carnavalskrant	Zie bovenstaand.		
7	3-11	Adverteerders benaderen	Iedereen, wie een lijst heeft ontvangen van Karin		
8	3-11	Tekst en foto van de commissies op de website nakijken	Iedereen		

